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Zápis číslo: 5/2018 

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE BEDNÁREC 

Bednárec, budova OÚ, dne 27.9. 2018, 19:00 až 20:30 hodin.  

Zasedání se zúčastnili členové ZO:  
 V. Novák, R. Urban, M. Závodský, P. Hryzák, A. Janůtková, J. Havelková  

Ze zasedání se omluvil: M. Králová  

Občané: viz. příloha zápisu č. 2 – prezenční listina  

Program: 

bod 1: Zahájení 
bod 2: Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

bod 3: Plnění rozpočtu 1-8/2018 
bod 4: Ustanovení skartační komise 

bod 5: RO 8 a RO 9 schválené starostou 

bod 6: Zápis finančního výboru 

bod 7: Shrnutí výsledků minulého volebního období 
bod 8: Program obnovy venkova JČK na rok 2019 s výhledem na další roky 
bod 9: Různé, diskuse 
bod 10: Závěr  

 

bod 1:  Zahájení 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil první místostarosta obce, pan Martin Závodský, jako předsedající.  
Přivítal přítomné občany a konstatoval, že přítomno je 6 zastupitelů a zastupitelstvo obce je tedy 
usnášeníschopné.  

Předsedající určil zapisovatelem Janu Havelkovou a ověřovateli zápisu R. Urbana a A. Janůtkovou.  

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou, která byla řádně zveřejněna 
na úřední desce a tvoří přílohu č. 1 zápisu. Poté požádal, aby členové ZO vznesli námitky nebo návrhy 
na doplnění projednávaných bodů programu.  

Zároveň předsedající navrhl změnu programu: jako bod č. 3 zařadit „Plnění rozpočtu 1-8/2018“, jako bod 
č. 4 zařadit „Ustanovení skartační komise“, jako bod č. 5 zařadit „RO 8 a 9 schválené starostou“. Dále 
paní Janůtková navrhla jako bod č. 6 zařadit „Zápis finančního výboru “. 

K návrhu programu nebyly vzneseny žádné námitky ani jiné návrhy na doplnění.  

Poté předsedající požádal ZO, aby hlasovalo o následujícím usnesení: 

ZO schvaluje předložený návrh programu zasedání, rozšířený o bod  č. 3 „Plnění rozpočtu 1-8/2018“, bod 
č. 4  „Ustanovení skartační komise“, bod č. 5  „RO 8 a 9 schválené starostou“ a bod č. 6 „Zápis 
finančního výrobu “. 

Usnesení č. 1-5z/2018 bylo schváleno poměrem hlasů:  
pro – 6; proti – 0; zdrželo se hlasování – 0 

bod 2:  Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva  

5-4z/2018  Znění kontrolovaného usnesení:  
„ZO pověřuje prvního místostarostu podpisem nájemní smlouvy s p. Povolným na pronájem parcely p.č. 
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1213 – obecní sádka. Doba nájmu 10 let.“ 
MZ: splněno  

8-4z/2018  Znění kontrolovaného usnesení:  
„ZO schvaluje peněžitý dar pro Svaz tělesně postižených v ČR ve výši 500 Kč/rok a pověřuje prvního 
místostarostu podpisem darovací smlouvy.“ 
MZ: splněno 

9-4z/2018 Znění kontrolovaného usnesení:  
„ZO schvaluje návrh smlouvy o zřízení věcného břemene č. JH-014230049247/003 kabel NN a pověřuje 
prvního místostarostu podpisem smlouvy.“ 
MZ: splněno  

 

bod 3:  Plnění rozpočtu 1-8/2018 
MZ: seznámil přítomné s příjmy a výdaji obecního rozpočtu. 
 
 

bod 4:  Ustanovení skartační komise 
První místostarosta určil skartační komisi ve složení: 1. místostarosta, 2. místostarostka a účetní. 
Skartační komise se bude zabývat jednorázově skartací voličského průkazu. 
 
 

bod 5:  RO 8 a RO 9 schválené starostou 
MZ: seznámil přítomné s rozpočtovým opatřením č. 8 a č. 9, které byly schválené starostou. 
 
 

bod 6:  Zápis finančního výboru  
AJ: seznámila přítomné s provedením kontroly hospodaření obce finančním výborem. Kontrolovalo se 
hospodaření s majetkem obce Bednárec a finančními prostředky. Kontrolované období 1/2018 – 7/2018. 
V rámci kontroly nebyly zjištěny žádné nedostatky 
 
 

bod 7:  Shrnutí výsledků minulého volebního období 

MZ: seznámil přítomné s tím, co se současnému zastupitelstvu za své volební období podařilo i 
nepodařilo. 

 

bod 8:  Program obnovy venkova JČK na rok 2019 s výhledem na další roky 

MZ: Seznámil přítomné s tím, že je nutné připravit program obnovy venkova na 2019 s výhledem na další 
roky. Tvorbou nového programu se bude zabývat nově zvolené ZO. Nicméně současné ZO diskutovalo 
nad tím, co by se v příštích letech mohlo/mělo v obci zrealizovat. 

 

 

 

bod 9:  Různé, diskuse  

• MZ: poděkoval současnému zastupitelstvu za jeho práci 

• VN:v obecních lesích jsou problémy s kůrovcem, nově koupený „Holíkův“ les se bude muset celý 
vykácet, Výkupní ceny dřeva jsou nízké. Náklady na správu obecních lesů rostou. 
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bod 10:  Závěr 

Předsedající ukončil zasedání v 20:30 hodin.  

První místostarosta obce Martin Závodský ......................................................... 

zapsala Jana Havelková ......................................................... 

ověřila Alena Janůtková ......................................................... 

ověřil Radovan Urban ......................................................... 

 

vyvěšeno dne: ......................................................... 

sejmuto dne: ......................................................... 

 

Seznam příloh:  

1) Pozvánka na zasedání  

2) Prezenční listina                                                                                                                                   

                                                                                                                           

 


